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Personeel & Organisatie
Personeel

23 Definitieve aanstelling van financieel directeur - 
Goedkeuren

Inhoudelijk verantwoordelijke
Lore Adriaenssens
Beschrijving
Aanleiding en context
In zitting van de gemeenteraad van 23 juni 2022 werd de heer Steven Lambrecht aangesteld als 
statutair financieel directeur met een proeftijd van een jaar. De startdatum werd vastgesteld op 
15/11/2022 waardoor de proeftijd afloopt op 14/11/2023.  Voor de evaluatie van de decretale graden 
wordt er een evaluatierapport opgemaakt dat voorgelegd wordt aan het evaluatiecomité. Deze werd 
gunstig beoordeeld.
Argumentatie
Aangezien de heer Steven Lambrecht een gunstige evaluatie kreeg, wordt hij definitief aangesteld als 
statutair vastbenoemd financieel directeur.
Juridische grond
 Juridische basis voor vaste aanstelling in statutair verband: Het decreet over het lokaal bestuur van 
22/12/2017, artikel 35: De rechtspositieregeling van het stadspersoneel van 2/2/2009, laatst gewijzigd 
op 18/9/2023, Titel 3 De loopbaan, hoofdstuk 5 De vaste aanstelling in statutair verband en Hoofdstuk 
6, afdeling 8 De evaluatie van de algemeen directeur en de financieel directeur
Afdeling 3.         De vaste aanstelling in statutair verband
Artikel 55.           Voorwaarden vaste aanstelling
De statutaire medewerker op proef wordt vast aangesteld in statutair verband, op voorwaarde dat hij:
-              voldoet aan de algemene toelatingsvoorwaarden en aan de aanwervingsvoorwaarden die 
voor de functie van toepassing zijn
-              de proeftijd heeft afgesloten met een positief resultaat voor de evaluatie
Artikel 77.           Proeftijd
De regels voor de opmaak van het verslag van het college van burgemeester en schepenen voor het 
voorbereidend rapport van de externe deskundigen die van toepassing zijn op de evaluatie tijdens de 
loopbaan, zijn ook van toepassing op de evaluatie van de proeftijd.
De deskundigen leveren het evaluatierapport over de proeftijd in. Het evaluatiecomité spreekt de 
eindevaluatie uit binnen de termijn vastgesteld in deze rechtspositieregeling. 
Het resultaat van de eindevaluatie van de proeftijd is gunstig of ongunstig. De algemeen directeur en 
de financieel directeur op proef die na het verstrijken van de proeftijd op grond van het ongunstige 
eindresultaat van de eindevaluatie niet in aanmerking komt voor de vaste aanstelling in statutair 
verband wordt door de gemeenteraad ontslagen. 
Het evaluatiecomité kan een verlenging van de proeftijd voorstellen, als uit de eindevaluatie blijkt dat 
de duur van de proeftijd niet volstaat om tot een gefundeerd evaluatieresultaat te komen. De proeftijd 
wordt verlengd met maximum een maal de duur van de proeftijd. In voorkomend geval beslist de 
gemeenteraad over de verlenging van de proeftijd. 
De algemeen directeur en de financieel directeur op proef worden na afloop van de verlengde 
proeftijd opnieuw geëvalueerd volgens dezelfde procedure. Als hij op grond van het ongunstige 
resultaat van die evaluatie niet in aanmerking komt voor de vaste aanstelling in statutair verband, 
wordt hij door de gemeenteraad ontslagen. Het ontslag wordt gegeven in overeenstemming met de 
bepalingen van artikel 205.
Na afloop van de proeftijd behouden de algemeen directeur en de financieel directeur op proef hun 
hoedanigheid van op proef aangestelde medewerker, tot de gemeenteraad beslist over de vaste 
aanstelling in statutair verband of het ontslag.)
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Regelgeving:
Decreet lokaal bestuur:
“Artikel 34. (01/01/2019- ...)
De stemmingen in de gemeenteraad zijn niet geheim.
In afwijking van het eerste lid wordt over de volgende aangelegenheden geheim gestemd:
1° de vervallenverklaring van het mandaat van gemeenteraadslid en van schepen;
2° de aanwijzing van de leden van de gemeentelijke bestuursorganen en van de vertegenwoordigers 
van de gemeente in overlegorganen en in de organen van andere rechtspersonen en feitelijke 
verenigingen;
3° de beëindiging van een mandaat als vermeld in punt 2° ;
4° individuele personeelszaken.”
Regelgeving bevoegdheid
                                  Artikel 56 §2 van het decreet lokaal bestuur                   Artikel 56 §2 van het 
decreet lokaal bestuur: Het college oefent de bevoegdheden uit die eraan zijn toevertrouwd 
overeenkomstig artikel 41, eerste lid, van dit decreet, of overeenkomstig andere wettelijke en 
decretale bepalingen                             

Besluit
Artikel 1
De definitieve benoeming van Steven Lambrecht per 15/11/2023 als voltijds financieel directeur van 
het lokaal bestuur Geel geschiedt bij geheime stemming en in één enkele stemronde.
De stemming geeft volgende uitslag:
* voor: ...
* tegen: ...
* onthouding: ...
* ongeldig: ...
Artikel 2
De gemeenteraad  keurt de vaste aanstelling in statutair verband van de heer Steven Lambrecht, 
personeelsnummer als financieel directeur goed vanaf 15/11/2023. 
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 3 2023_IP_00071 Interpellatie van raadslid Patrick Graux: 
BEHEERSOVEREENKOMST – ERFPACHT – KERKFABRIEK - 
WINKELOMHEIDE

Interpellatie

Indiener(s):
Patrick Graux,            Onafhankelijk          

Gericht aan:
Luc Van Laer

Tijdstip van indienen:
6 november 2023 11:32

Toelichting:
In de leefgemeenschap van Winkelomheide vernemen wij dat er een openbare gunning loopt 
voor een erfpachtovereenkomst van 50 jaar voor de nevenbestemming van de Heilig Hart kerk 
van Winkelomheide.
Ten  laatste 15 november 2023 moet men alle projectvoorstellen voor de nevenbestemming 
van de Heilig Hart kerk van Winkelomheide ingediend hebben.
 
In dat kader wensen wij te interpelleren betreffende de juridische haalbaarheid van deze 
erfpacht.
1Wat is de huidige juridische verhouding tussen de stad Geel en de kerk(fabriek) van 
Winkelomheide. 
2 Werd er in het verleden een beheersovereenkomst voor dit gebouw gesloten?   Zo ja: vormt 
dit dan geen erfpachtovereenkomst?
Wij stelden namelijk vast dat er recent een beheersovereenkomst voor de kapel van Elsum 
met de plaatselijke kerkfabriek werd gesloten en dat deze zelfs een canon vergoeding bevat. 
Vormt de beheersovereenkomst met Winkelomheide dan ook geen erfpacht?  
Zo nee: waarom werd dan recent wel een beheersovereenkomst voor de kapel van Elsum met 
de plaatselijke kerkfabriek afgesloten.   
3 Hoe wordt er met  bezetting ter bede omgegaan met de situatie waarin de kerkfabriek zich 
bevindt? Zij hadden in eerste instantie het gerechtvaardigde vertrouwen dat de kerk pas in 
2025 voor herbestemming/nevenbestemming in aanmerking zou komen. 
4 Hoe beantwoordt de stad de precaire situatie dat deze termijn nu naar voren wordt gehaald?
5Welke criteria worden er gebruikt om de hoogte van de canon te bepalen?
6 Is dit op jaarlijkse basis?
7 Op welk bedrag heeft men deze b.v. voor de stadsbegroting begroot?
8 Werd deze aan de kandidaten of bepaalde kandidaten meegedeeld, daar deze zelfs ook niet 
is bekend gemaakt aan de raadsleden. 
9 Zo ja: Aan welke partijen werd deze meegedeeld? 
10 In welke mate beïnvloedt dit de concurrentiestrijd van andere kandidaten met een 
projectvoorstel?



1/1

Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 4 2023_IP_00073 Interpellatie van raadslid Yves Van Hulsel: Een 
afgesloten brug, begint met een barst. 

Interpellatie

Indiener(s):
Yves Van Hulsel,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Marlon Pareijn, Luc Van Laer

Tijdstip van indienen:
7 november 2023 16:52

Toelichting:
Sinds 21 september zijn er bijzondere maatregelen getroffen voor het verkeer  op de 
Lichtaartseweg vanaf de Roerdomstaart in Geel, omwille van schade aan de brug over de 
Kleine Nete,  die vastgesteld werd.Aanvankelijk was het een snelheids- en massabeperking. 
Nadien, bij verdere inspectie en onderzoek van de stabiliteit, kwam er ook 
eenrichtingsverkeer en ondertussen is zelfs tot een volledig afsluiten van deze weg besloten. 
Zullen het herstellingswerken worden of is enkel een nieuwe brug de oplossing? Het ziet er 
niet naar uit dat de brug op korte termijn terug open kan.
Wat me opviel in de berichtgeving hierover was dat men in schreef (RTV, 22/9/2023) : “Een 
attente kajakker die onder de brug door vaarde, merkte de barst op en waarschuwde de 
gemeentediensten.”
Zelf merken we regelmatig dat zwaar verkeer minder geschikte lokale wegen opzoekt. Ook 
het gewicht en de breedte van sommige landbouwvoertuigen en -transporten lijkt ons  toe te 
nemen en steeds zwaarder de draagkracht van lokale wegen en bermen, zelfs van 
landbouwwegen, onder druk te zetten. Ook de belasting van bruggen over de beken en 
grachten op die wegen neemt dus toe. Bijkomend vormt de klimaatsverandering, met 
afwisseling van extremere en lange droogteperiodes met periodes van hoge waterstand en/of -
overlast, toenemend en vlugger een stabiliteitsrisico. 
Het gebeuren roept dus toch een aantal vragen op:
Heeft de Stad zelf een zicht op de toestand van de bruggen op het Geelse grondgebied? Over 
hoeveel bruggen gaat het trouwens? 
Worden de bruggen – zeker ook op de gemeentewegen in onze Stad regelmatig preventief 
geïnspecteerd op schade, stabiliteit of veroudering van de constructie? Met welke frequentie?
Indien ja, wat is de huidig gekende toestand van die bruggen?  Is er een vorm van 
onderhoudsplanning voorzien? 
Indien neen, is het dan niet nuttig om hier systematisch werk van te maken ? 
Van wanneer dateert de laatste inspectie van de desbetreffende brug op de Lichtaartseweg?
Is er al duidelijkheid over ofwel herstel, dan wel over een nieuwe brug? Timing? 
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 5 2023_IP_00074 Interpellatie van raadslid Tinne Van Gelder: Graag 
een stand van zaken over het ‘plan van aanpak’ in Laarsveld

Interpellatie

Indiener(s):
Tinne Van Gelder,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Luc Van Laer

Tijdstip van indienen:
7 november 2023 21:20

Toelichting:
Twee jaar na de onaangekondigde bomenkap in Laarsveld lijkt het zicht op enige verbetering 
voor de straat tot stilstand te zijn gekomen. De bewoners van Laarsveld blijven achter in een 
verminkte straat die daar bovenop qua veiligheid ook nog eens te wensen overlaat.

Er werden nochtans beloftes gemaakt: zo was er tegen midden mei een plan van aanpak 
beloofd. Dat is ondertussen 6 maanden geleden.
Tijd voor actie zou ik zeggen. Ik hoor heel graag van u hoever het staat met dat ‘plan van 
aanpak’:

• wanneer komt er een degelijke aanplanting?
• wanneer wordt de ‘tijdelijke proefopstelling’ vervangen door een duurzame ingreep om de 
straat veilig te maken?
• wat met de inspraak van de bewoners?
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 6 2023_IP_00075 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: Chalets Geel 
Wintert!: kopen is beter dan huren

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Nadine Laeremans

Tijdstip van indienen:
7 november 2023 21:40

Toelichting:
Een vereniging die op Geel Wintert! een kerstchalet wil huren, betaalt 480 € voor twee 
weekends. Voor vele verenigingen, veelal organisaties met een doelgroepenwerking, is die 
prijs te hoog. Je vindt ze dus niet meer terug op de ‘kerstmarkt’. Die prijszetting heeft veel te 
maken met de kost van de chalets voor de stad. Die evolueerde per stuk van 852 € (2021) over 
963 € (2022) naar 787 € dit jaar. Dat bedrag wordt quasi volledig doorgerekend aan 
handelaars (zij betalen nu 786 euro) terwijl verenigingen ca. 60 pct. van de werkelijke prijs 
betalen.
De aankooprijs van een dergelijk chalet varieert van net onder de 1.000 (basis) tot net onder 
de 2.000 € (luxe). Een kwaliteitsvol chalet dat aan een handelaar wordt verhuurd, betaalt 
zichzelf al na 2 jaar terug. Wanneer men de afschrijvingsperiode op 3 of 4 jaar zou zetten, 
wordt het financiële plaatje voor de 'onderhuurder' nog aantrekkelijker. Met dezelfde 40/60-
verhouding naar verenigingen toe zou de huurprijs voor hen sterk verlaagd kunnen worden.
De beslissing om deze chalets elk jaar te huren, is dus noch voor de stad, noch voor de 
verenigingen de goedkoopste optie en heeft nog andere nadelen. Ca. 10% van de prijs slaat op 
vervoerskosten; de prijzen schommelen sterk, wat een correcte begroting onmogelijk maakt. 
In 2021 was het bovendien zo dat er slechts één offertant (van de vijf) nog chalets beschikbaar 
had, waardoor men geen keuze had.
De Brugpartij stelt dan ook voor om vanaf Geel Wintert! 2024 deze chalets aan te kopen. Op 
middellange termijn doen zowel de stad als de huurders daar een goede zaak mee en het 
aanbod op de kerstmarkt zal verruimd worden met verenigingen die de steun goed kunnen 
gebruiken, maar nu uit de boot vallen.
Een tweede knelpunt blijft de bekerkwestie. Het aanbod aan inruilbare (recycleerbare) bekers 
wordt door vele verenigingen als te beperkt ervaren. Het is aangewezen een bijkomende 
investering te doen in bekers voor warme dranken en jenevers, die aan de 
verenigingen/standhouders ter beschikking gesteld kunnen worden. Eventuele tekorten 
kunnen perfect aan die verenigingen worden doorgerekend.
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 7 2023_IP_00077 Interpellatie van raadslid Greet Daems: 
Capaciteitsprobleem in de Geelse kinderopvang

Interpellatie

Indiener(s):
Greet Daems,            PVDA          

Gericht aan:
Griet Smaers

Tijdstip van indienen:
8 november 2023 9:02

Toelichting:
Geel kampt met een tekort aan kinderopvang. Dat gaf onze schepen van kinderopvang op 7 
november toe in een artikel van Het Laatste Nieuws. Hoewel het aantal opvangplaatsen de 
voorbije jaren wel de hoogte inging, is er een overduidelijke schaarste met wachttijden tot 
anderhalf jaar. Voor werkende ouders is dat vaak onoverbrugbaar.
In het artikel geeft schepen Smaers aan dat ze geen zicht heeft op de bezettingsgraad in de 
kinderopvang omdat de stad zelf geen organisator is van kinderopvang. Maar moet een 
schepen van kinderopvang niet weten wat de bezettingsgraad is? Wordt dat niet gemonitord?
Als antwoord op deze problematiek heeft de stad nu een deskundige regie kinderopvang 
aangesteld om te onderzoeken hoe Geel de kinderopvang kan ondersteunen. Dat is op zich een 
goede zaak. Toch zijn wij ervan overtuigd dat de stad een veel actievere rol kan opnemen. De 
stad kan bijvoorbeeld zelf een kindvriendelijke en sociale kinderopvang uitbouwen om het 
capaciteitsprobleem op te lossen. 
Op verschillende plaatsen in Vlaanderen gebeurt dit wel al. Zo heeft de stad Leuven recent 
zelfs nog 159 plaatsen overgenomen van een private speler. 
Een stedelijke kinderopvang heeft veel voordelen: Je kan zelf prioriteiten afbakenen waardoor 
je meer beleidsruimte krijgt. En je kan zelf de job van kindbegeleider aantrekkelijker maken 
door betere arbeidsvoorwaarden te garanderen en een betere verloning. Daarnaast kunnen we 
de arbeidsomstandigheden verbeteren door de kindratio op te trekken naar 1 begeleider per 5 
kinderen. Dat komt uiteraard ook de kinderen ten goede.
Concreet willen wij weten of jullie dit idee genegen zijn en of de stad bereid is te onderzoeken 
of het mogelijk is om zelf een kindvriendelijke en sociale kinderopvang uit te bouwen om het 
capaciteitsprobleem op te lossen.
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 8 2023_IP_00078 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: 
Herinneringsbrievenbussen op onze begraafplaatsen.  

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            Open VLD          

Gericht aan:
Vera Celis

Tijdstip van indienen:
8 november 2023 10:18

Toelichting:
Op de gemeenteraad van 7-11-2022 diende onze fractie een voorstel tot beslissing in " 
Herinneringsbrievenbussen op onze begraafplaatsen".
Deze herinneringsbrievenbussen zouden nuttig kunnen zijn bij de verwerking van het 
rouwproces bij het verlies van dierbaren. 
De burgemeester verzocht toen om nog niet over te gaan tot stemming van dit voorstel  omdat 
ze eventjes de tijd vroeg om het idee te bekijken en uit te werken. 
Ondertussen zijn we één jaar verder. 
Wat is het resultaat van het laten rijpen van de ideeën ? 
Hoever staat de uitwerking ?
Komen er brievenbussen op onze begraafplaatsen ? 
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 9 2023_IP_00081 Interpellatie van raadsleden Myriam Smets, Berten 
Kempen: Overlast in het centrum.

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            Open VLD          ; Berten Kempen,            Open VLD          

Gericht aan:
Vera Celis

Tijdstip van indienen:
8 november 2023 10:54

Toelichting:
Onze fractie verwijst naar onze interpellatie van september jl. hierover.
Inmiddels ervaart de Gelenaar, minstens in het gebied tussen de Markt en het Stationsplein, 
minder overlast.
Dit is positief. 
Heeft het probleem zich verlegd of hebben doorgedreven acties hun vruchten afgeworpen ?
De samenwerking, tussen de verschillende diensten van de stad Geel en andere actoren, om 
het probleem in te dijken, zou worden geëvalueerd in het najaar. 
Wat is het resultaat van deze evaluatie ? Hoe wordt het probleem verder opgevolgd ? 
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 10 2023_IP_00080 Interpellatie van raadslid Berten Kempen: 
Samenroeping LIVC - Conflict Israël-Palestina

Interpellatie

Indiener(s):
Berten Kempen,            Open VLD          

Gericht aan:
Vera Celis

Tijdstip van indienen:
8 november 2023 10:50

Toelichting:
Elke dag, elk uur worden we geconfronteerd met verschrikkelijke beelden uit Israël en 
Palestina. De mensen ginder lijden onder die uitzichtloze strijd, maar ook de rest van de 
wereld laat het niet onbesproken. De ellende, de gruwel, de wanhoop van al die gewone 
mensen, zowel Israëli’s en Palestijnen, grijpt naar de keel.
De voortdurende confrontatie wordt gebruikt en misbruikt. De middenweg lijkt zoek, enkel 
maar zwart-wit, je bent voor of je bent tegen. Dat maakt het conflict in Israël en Palestina 
explosief, ook in onze samenleving smeult het.
Vlaams minister van Binnenlands Bestuur Bart Somers (Open VLD) heeft alle Vlaamse 
gemeenten een brief gestuurd waarin hij hen vraagt de lokale integrale veiligheidscellen 
samen te roepen. Die moeten onderzoeken hoe burgers hun verontwaardiging kunnen uiten 
over het Israëlisch-Palestijnse conflict en hoe geweld kan worden voorkomen.

1. Werd de LIVC reeds samengeroepen?
2. Zijn er in onze stad redenen tot ongerustheid?  
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 11 2023_IP_00079 Interpellatie van raadslid Berten Kempen: 
Tonnagebeperking Sint Dimpna: overleg AWV en buurgemeenten 

Interpellatie

Indiener(s):
Berten Kempen,            Open VLD          

Gericht aan:
Marlon Pareijn

Tijdstip van indienen:
8 november 2023 10:48

Toelichting:
In afwachting van de realisatie van de regionale ontsluiting is het noodzakelijk om 
maatregelen op korte termijn, zoals tonnagebeperkingen en/of vrachtwagensluizen te 
onderzoeken. Dit moet in afstemming met onze buurgemeenten, om verplaatsing van het 
vrachtverkeer naar andere kernen te vermijden.
AWV nam daarom begin 2023 het initiatief om een overleg op te starten tussen de Stad Geel 
en de betrokken buurgemeenten, met als doel tot een gezamenlijk, regionaal afgestemd plan 
voor het vrachtverkeer in de regio te komen.
Voorlopig wordt er ook gewerkt aan de N118, waardoor de verkeersdrukte op Sint-Dimpna 
een pak minder is. Voorlopig...

1. Wat heeft het overleg met de buurgemeenten opgeleverd?
2. Hebben buurgemeenten door de werken op de N118 meer vrachtwagenverkeer die 

door hun centra of over sluipwegen gaan?
3. Indien er een tonnagebeperking zou komen, onder welke vorm zal dit bij voorkeur 

voor de stad zijn (ANPR, signalisatie,….)?
4. Hoe vlotten de werken aan de N118? Wanneer zullen deze klaar zijn?
5. Hoe ver staan de plannen voor de werken aan de Gasthuisstraat? Wanneer zullen deze 

van start gaan?
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 12 2023_IP_00082 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: 
Natuurbegraafplaats in Geel. Komt er nog één deze legislatuur ?

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            Open VLD          

Gericht aan:
Bart Julliams

Tijdstip van indienen:
8 november 2023 11:27

Toelichting:
Onze fractie polst nogmaals naar de stand van zaken in dit dossier.
Bij eerdere interpellaties hierover werd door de schepen meegedeeld dat de stad in de 
aankoopfase zit m.b.t. een perceel geschikt voor een natuurbegraafplaats.
Is de aankoop kunnen doorgaan ? Zo ja, waar zal de natuurbegraafplaats komen ? 
Zo neen, er lagen nog enkele andere ijzers in het vuur...  Quid ? 
Graag duidelijkheid over de stand van het dossier.
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 13 november 2023

IR 13 2023_IP_00083 Interpellatie van raadslid Patrick Graux: 1Oproep 
om samen met de Geelse burgers de ratten te bestrijden op Geels 
grondgebied. 2Wat is de huidige toestand op Geels grondgebied ?

Interpellatie

Indiener(s):
Patrick Graux,            Onafhankelijk          

Gericht aan:
Bart Julliams

Tijdstip van indienen:
8 november 2023 11:58

Toelichting:
Daar wij op onze pagina hier veel reacties op hebben vraagt de Stadspartij HGB wat het 
stadsbestuur tot op heden al gedaan heeft  buiten de vangst met de electronische rattenvallen ?
De Stadspartij HGB vraagt aan het stadsbestuur om hier meer middelen voor vrij te maken of 
in te zetten want dit is een groot probleem op ons grondgebied .
Wat kunnen burgers doen wanneer ze met een rattenplaag geconfronteerd worden ?
Zijn eral plannen om onze Geelse  burgers hier in te betrekken om dit ongedierte samen te 
bestrijden bijvoorbeeld met een eenvoudige aanmeldknop te maken op de website van Geel 
want de communicatie om bij de betrokken diensten te geraken is een ramp .
Met deze eenvoudige knop kunnen  de burgers dit melden die geplaagd zijn met het 
rattenprobleem ? 
Zo heeft men ook een beter overzicht waar het probleem zich voordoet op het grondgebied 
Geel en kan men gericht werken om deze ratten te bestrijden .
De StadspartijHGB steld voor aan het stadsbestuur om de burgers te  sensibiliseren door info 
te geven op de website van Geel hoe men best  dit ongedierte van hun eigendom kan weren.


